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36 740 C  Jaarverslag en slotwet Gemeentefonds 2024 
 
Nr. 6   Lijst houdende een vraag en een antwoord 
   Vastgesteld 11 juni 2025 
 
De vaste commissie voor Binnenlandse Zaken heeft een vraag 
voorgelegd aan de minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over het Jaarverslag van 21 mei 2025 van het 
Gemeentefonds 2024 (Kamerstuk 36 740 B, nr. 1)  
 
De minister heeft deze vraag beantwoord bij brief van 11 juni 2025. 
Vraag en antwoord zijn hierna afgedrukt.  
 
De voorzitter van de commissie, 
De Vree 
 
Adjunct-griffier van de commissie, 
Van der Haas 
 
Vraag en antwoord   
 
1 Hoe ziet het vervolgtraject voor het voorstel om te komen tot 

een nieuw verdeelmodel voor het Provinciefonds eruit? Welke 
stappen zijn al ondernomen? 
 
Antwoord: 
 
Op dit moment worden er ambtelijke gesprekken met de 
provincies gevoerd met de Bestuurlijke Advies Commissie 
Financiën over het vervolgtraject. De provincies hebben in hun 
schrijven van 9 oktober jl. met als onderwerp ‘Verdeelmodel 
Provinciefonds’, waarvan uw Kamer een afschrift heeft gehad, 
laten weten dat ze het vertrekpunt van de Raad voor het 
Openbaar Bestuur (ROB) onderschrijven en dat de 
verantwoordelijkheid om te komen tot een nieuw verdeelmodel 
nu nadrukkelijk bij de fondsbeheerders ligt en dat ze het ROB 
advies voorstelbaar en navolgbaar vinden. Middels een 
schrijven hebben we als fondsbeheerders de provincies laten 
weten dat ook wij het ROB advies voorstelbaar en navolgbaar 
vinden en dat de fondsbeheerders uiteindelijk verantwoordelijk 
zijn. Ik hoop uw Kamer voor het zomerreces nader te 
informeren.  
 

 


